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Про звернення до Прем’єр-міністра України А.П. Яценюка та  

Голови Верховної Ради України В.Б. Гройсмана щодо будівництва 

Чорноморської окружної автомагістралі через територію  

Одеської області 

 

 

 

 Відповідно до статті 43 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», у зв’язку з підписанням Угоди про асоціацію між Україною та 

Європейським Союзом та враховуючи необхідність реалізації спільних 

інфраструктурних проектів, обласна рада 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 1. Схвалити текст звернення Одеської обласної ради до Прем’єр-

міністра України А.П. Яценюка та Голови Верховної Ради України  

В.Б. Гройсмана (додається). 

 2. Направити відповідне звернення до Кабінету Міністрів України та 

Верховної Ради України. 

 3. Опублікувати дане рішення в газеті «Одеські вісті». 

 

 

 

Голова обласної ради                                                                  М.В. Шмушкович 

 

 

29 травня 2015 року 

№ 1360-VI



                                                                                 Додаток  

до рішення обласної ради  

від 29 травня 2015 року  

№ 1360-VI 

 

 

Звернення до Прем’єр-міністра України А.П. Яценюка та  

Голови Верховної Ради України В.Б. Гройсмана щодо будівництва 

Чорноморської окружної автомагістралі через територію  

Одеської області 

 

 

 Проект Чорноморської окружної автомагістралі розроблявся 

Європейським Союзом спільно з Україною з 2004 року. Перспективним 

планом цього проекту передбачалось будівництво транспортного Чорноморо-

Азовського півкола. На сьогоднішній день частина даного проекту успішно 

реалізована Європейським Союзом в Болгарії та Румунії. 

 З 2004 до 2010 року Україною була напрацьована значна частина 

матеріалів щодо будівництва Чорноморської окружної автомагістралі (ЧОАм), 

яка має проходити двома мостами через р. Дунай та Дністровський лиман до 

адміністративного кордону Одеської та Миколаївської областей. Також 

проектом передбачалось будівництво нової швидкомагістральної залізничної 

лінії, яка повинна була сприяти розвитку транспортного потенціалу Одеської 

області. 

 З 2010 року за невідомих причин українською стороною активну роботу 

над цим проектом було призупинено. 

 Депутати Одеської обласної ради вважають, що Україна повинна 

повернутись до реалізації даного проекту, оскільки він є невід’ємною 

частиною євроінтеграційного процесу країни та надасть поштовх потужному 

розвитку економічного потенціалу Одеської області. Реалізація проекту 

сприятиме збільшенню надходжень до місцевих бюджетів, а також 

забезпеченню мешканців регіону новими робочими місцями. 

 Враховуючи викладене, обласна рада звертається з проханням 

повернутися до розробки проектної документації українського відрізку 

Чорноморської окружної автомагістралі, з урахуванням будівництва двох 

мостів через річку Дунай та Дністровський лиман, та залучити до складу 

робочої групи з розробки та реалізації проекту представників Одеської 

обласної ради та обласної державної адміністрації. 


